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2. számú eredeti példány 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2024. november 21. 

(csütörtök) napján 15 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 

Dísztermében (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 

Jelen vannak: 

Berlinger Attila József   polgármester; 
Máté Péter    alpolgármester; 
dr. Fusz György   alpolgármester; 
dr. Bali Ildikó    képviselő; 
Böröcz Máté     képviselő; 
Faragó Zsolt    képviselő; 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő; 
Janó Attiláné    képviselő; 
Jantner Lászlóné   képviselő; 
Koller Tamás    képviselő; 
Móra Viktória     képviselő; 
Szabó Noémi Gabriella  képviselő; 
Szollár Zoltán    képviselő; 
 

Távolmaradását jelezte: 
Klézli Brigitta    képviselő; 
 

Távolmaradt: 
Bomba Gábor     képviselő; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző; 
dr. Biró Gyula aljegyző; 
Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető; 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető; 
Herr Teréz főépítész; 

dr. Hoffmann Adél osztályvezető. 

 

Berlinger Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülésen 13 fő 
képviselő megjelent, a közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja. 
 

Berlinger Attila polgármester: Szeretném köszönteni a közvetítést is néző valamennyi lakost, 
illetve valamennyi érdeklődőt, és szeretném jelezni, hogy az elmúlt alkalommal egy technikai 
hiba miatt nem sikerült a közgyűlés közvetítése, de természetesen minden ellenkező 
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híresztelés és rémhír terjesztésével ellentétben a közgyűlések közvetítése továbbra is zajlik, 
és természetesen nagyon fontos számunkra, hogy a város lakossága is ezeket a közgyűléseket 
tudja követni, és tudjon tájékozódni. 
 

A polgármester szavazásra teszi fel az ülés napirendi pontjának elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1) Javaslat az új szekszárdi multifunkcionális sportcsarnok építési tervezésének 
elfogadására  
(245. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila József polgármester 

Előadó: dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

 

1) Javaslat az új szekszárdi multifunkcionális sportcsarnok építési tervezésének 
elfogadására  
(245. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila József polgármester 

Előadó: dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

Berlinger Attila polgármester: Engedjék meg, hogy egy nagyon rövid bevezető után Jegyző 
Asszonynak átadjam a szót, hiszen Önök is láthatják, hogy még a mai napon is érkezett a 
határozati javaslathoz néhány olyan módosítás, amely szükséges volt ahhoz, hogy kerek 
egésszé az egész napirend, minden információnk meglegyen a döntés meghozatala előtt és 
ezzel kapcsolatban akkor majd ismertetjük Önökkel. A napirendnek a lényege, hogy a KSC 

Basket Kft. egy kérelemmel fordult Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatához, hogy az 

Önkormányzattal szoros együttműködésben egy multifunkcionális sportcsarnok tervezését 
szeretnék elindítani, melyhez a látványsport, azaz rövidebb nevén a TAO támogatási rendszer 
keretében a 24-25. évi támogatási időszakra egy pályázatot nyújtott be a Magyar 
Kosárlabdázók Országos Szövetsége, rövidebb nevén az MKOSZ felé, az MKOSZ részére. Ennek 
a mai napirendnek így a tartalmi része azt jelenti, hogy a beadott sportfejlesztési program 
révén egy Szekszárdon, a későbbiekben építendő új multifunkcionális sportcsarnok építési, 
engedélyezési tervdokumentációját szeretnék ezen támogatás keretében elkészíttetni és 
ehhez az Önkormányzatunknak bizonyos vállalásokat, bizonyos szakmai együttműködést, 
illetve egy tulajdonosi nyilatkozatot kell kibocsátani, amely annak érdekében szükséges, hogy 
ez a támogatás megérkezzen és a tervezés a következőkben elindulhasson. Átadnám akkor 
Jegyző Asszonynak a szót és megkérem, hogy legyen kedves kiegészíteni, majd folytatjuk a 
bizottsági véleményekkel. Köszönöm. 
 

dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt 

Közgyűlés! Az elmúlt napokban több alkalommal egyeztetést folytattunk már a már említett 
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Magyar Kosárlabdázók Országos Szövetségével, illetve a sportszervezettel, nevezetesen a Tarr 

KSC Szekszárd, Szekszárd KSC Basket Kft-vel is. A Kft. Részéről Polgármester Úr által 
elmondottakra tekintettel szükséges volt, hogy az Önkormányzat tulajdonában álló ingatlant 
bocsásson a tervezési folyamatok, helyszín tekintetében a Kft. részére. Több alkalommal 
egyeztetést folytattunk, és tekintettel arra, hogy évek óta napirenden van a városi 
sportkomplexum fejlesztése, ezért jelen döntéssel a Közgyűlés arról döntene, hogy a tervezett 
multifunkcionális sportcsarnok a jelenlegi Dózsa pálya területén kerülne megtervezésre. A 
tervezés, mint mindannyian tudjuk, egy hosszú folyamat, illetve nyilvánvalóan, miután ez a 
pályázati konstrukció csak és kizárólag a tervezésről szól, az építésre vonatkozóan szintén 
támogatási kérelemmel kell majd fordulni magasabb szintekre, nevezetesen ma Magyarország 
kormánya felé. A TAO támogatásból évek óta nem lehetséges már kivitelezésre, építési 
tevékenységre pályázni, tehát hangsúlyozni kívánom, hogy jelen előterjesztés keretében arról 
hoz a Közgyűlés döntést, hogy megtervezésre kerüljön 1. ütemben egy engedélyes terv, 2. 
ütemben pedig egy kiviteli terv, amely egy többfunkciós, multifunkciós sportcsarnokot 
foglalna magában, amely sportcsarnok megfelelne a megyei jogú város sportéletének 
valamennyi résztvevője számára, a sportolási tevékenységük végzésére, hogy kielégítsék az 
igényeiket. Az előterjesztés tartalmazza egyébként a dokumentumok között az ezzel 
kapcsolatos koncepciókat és terveket is, melyeket egyébként a nézők szintén 
megtekinthetnek a hivatkozott oldalon, illetve a város honlapján. Az MKOSZ-szel folytatott 

több alkalommal történt egyeztetéseket követően, mint ahogy láthatják is a Tisztelt Képviselő 
Asszonyok és Urak, kiküldésre került egy első határozati javaslat és egy tulajdonosi nyilatkozat 
is, illetve egy módosított határozati javaslat is a ma délelőtti egyeztetések következtében. 
Hangsúlyozni kívánom, hogy jelen közgyűlési előterjesztés keretében döntést hozunk arról, 
hogy az Önkormányzat hozzájárulását adja a Kft nek, a sportszervezetnek a tekintetben, hogy 
a pályázati konstrukció keretében a tervezési folyamatok megtörténjenek, ehhez ugye 
tulajdonosi nyilatkozatot adunk ki, illetve arról is dönt a Közgyűlés, hogy ez a tervezési eljárás 
egyébként a Kft. teljes kötelezettségvállalásával és egyúttal a Kft. és a Megyei Jogú Város 
Önkormányzata között kötött együttműködési megállapodással szabályozott feladatellátással 
valósul meg. Az együttműködési megállapodást a Képviselő Asszonyok és Urak még nem 
kapták kézhez, hiszen nagyon rövid ideje állt a Hivatalnak rendelkezésre annak érdekében, 
hogy az ebben foglaltakat megfogalmazzuk, de alapelvi szinten maga a közgyűlési előterjesztés 
tartalmazza, hogy mi az, amit mindenféleképpen fontosnak tartunk, hogy az együttműködési 
megállapodást szabályozza, így például azt, hogy az Önkormányzat a tervezési eljárásban részt 
vehessen szakmai észrevételeivel és folyamatos együttműködési kötelezettséggel mindkét fél 
részéről. Nagyon fontos az, hogy a megállapodás azt is tartalmazni fogja, hogy tekintettel arra, 
hogy a sportszervezet lesz jogosult, illetve a kiviteli tervek a sportszervezetet illetik meg, így a 
szellemi tulajdon vonatkozásában történjenek meg azok a szerződéses rendelkezések a Kft. 

részéről, amelyek az Önkormányzat általi korlátozástól mentes felhasználását lehetővé teszik, 
és hogy az Önkormányzat ingyenesen, térítésmentesen ezekhez a tervekhez hozzájuthat, 
hiszen ezen tervek birtokában tudja az Önkormányzat majd megkezdeni azt a tevékenységét, 
amellyel forrásszerzést fog kezdeményezni Magyarország kormánya irányában. Ezen 
túlmenően fontosnak tartottuk, hogy a kiküldött határozati javaslathoz képest a szakmai 
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bizottság is, a Sport és Ifjúsági Bizottság véleményének kikérésével szülessenek meg a 
döntések, és egyébként majd ezt az együttműködési megállapodást, ha elkészül, elkészíti a 
Hivatal, abban az esetben a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság fogja jóváhagyni. Az MKOSZ-nek 

a mai napon még kérése volt és a hiánypótlási felhívást kibővítve megküldte a sportszervezet 
részére, hogy a sportcsarnok használatára vonatkozóan együttműködési megállapodással kell 
a feleknek rendelkezni. Értelemszerűen egy jelenleg még nem álló sportcsarnokra nem lehet 
használati megállapodást kötni, viszont arra az Önkormányzat kötelezettséget vállal, hogy ha 
és amennyiben végül ez a multifunkcionális sportcsarnok megépül, akkor az Önkormányzat a 
Kft.-vel annak használatára vonatkozóan minden részletre kiterjedő megállapodást fog kötni. 
Röviden és nagyon velősen azt gondolom, ezek a mai napi előterjesztésnek a legfontosabb 
rendelkezései. Ha és amennyiben kérdés van, akkor tisztelettel állok a Közgyűlés tagjainak a 
rendelkezésére. Köszönöm szépen.  

 

Berlinger Attila polgármester: Köszönöm szépen Jegyző Asszony részletes tájékoztatását és 
kiegészítését. Az előterjesztést tárgyalta a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság. Elnök Úr, 

parancsoljon! 

 

Szollár Zoltán képviselő: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A kiosztott módosított 
határozati javaslatot a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság tárgyalta, elfogadásra ajánlja. 
 

A polgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Faragó Zsolt képviselő: Üdvözlöm Polgármester Urat és a Tisztelt Közgyűlés tagjait! Tucat 

kérdés merült fel bennem, talán kezdeném a legfontosabbakkal. Miért a beadási határidő előtt 
24 órával kerül ez így a Közgyűlés elé, illetve miért nem tárgyalta mondjuk a Sport Bizottság, 
még csak a halvány beszélgetés jelét se láttam a Bizottság napirendi pontjai között. A 
következő kérdés, hogy egyáltalán történt-e egyeztetés az egyesületekkel? Nekünk volt egy 
sportkoncepciónk, amit egyeztettünk az egyesületekkel, és ők alá is írták, támogatták. Itt nem 
láttam az egyesületeknek a megkeresését, illetve a nyilatkozatát. Már van egy ilyen 
létesítményünk, a jégcsarnok, ami egy hasonló konstrukcióban működő, tehát működőképes 
lehet. Nem tudom, hogy lesznek-e hasonló feltételek vagy kezdeményezések, 

kedvezményezések az Önkormányzat felé, illetve, hogy mi lesz a többi egyesülettel, hiszen, 
ahogy néztem itt az áthelyezendő elemek között, a jelenlegi kicsit furcsa néven, de a stadion 
az egyik, a másik pedig a jelenlegi edzőpályájuk helyére kerül a stadion, majd látom a térképen, 
illetve a vázlaton, a tervezeten, hogy a vásártér területére kapnak majd edzőpályát. Van 3 
ütemben feltüntetve, az 1. ütemben a tervezett multifunkcionális csarnok épül, a 2. ütemben 
a tervezett csarnok, majd 3. ütemben a sportcsarnok, a jelenlegi sportcsarnok helyére egy 
sporthotel. Kérdezem, állítom és mondom egyben, hogy nem kellene az egyesületeket 
megkérdezni, hogy az egyesületek hol fognak dolgozni és hogyha a futballt nézem, akkor a 
futball edzéseket, meccseket mennyire fogja befolyásolni maga az építkezés, hol fogják ezt 
addig bonyolítani, illetve, hogy ennek tudatában mikor fog felépülni nekik az és hogy 
szükséges-e? Várom a válaszokat Polgármester Úr. Köszönöm szépen.  
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Böröcz Máté képviselő: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Ugyan nem a kérdés 
szakaszban szerettem volna hozzászólni, hanem inkább a vitában, de úgy éreztem, hogy 
valamilyen szinten megszólítva vagyunk, mint Bizottság, amivel alapvetően semmi probléma 
nincsen, sőt, örülök az építő jellegű párbeszédnek. Vita szakaszban kívántam volna azt a 
javaslatomat és nem határozati javaslatként elmondani, ezt hangsúlyozni szeretném. Először 
is a köszönetemet szeretném kifejezni, hogy egy ilyen lehetőséget kapott a város. A javaslatom 
az lenne, hogy a Bizottságunk, akár a Bizottságunk jövő évi költségkeretének terhére 
kezdeményeznénk egy koncepcióterv beszerzését, elkészítését, amely a szekszárdi sporttelep 
jövőbeni fejlesztési irányait vázolná fel. Ez a terv szolgálna alapul a sporttelepen belüli 
különböző sportági részekre kiemelt figyelemmel, és ezt szeretném hangsúlyozni, a 
labdarúgást, például a pályák, öltözők, kiszolgálóegységek és egyéb más funkcionális 
helyiségek elhelyezésére és elosztására. Ezt nyilván átgondoltan, de egy ilyen 
koncepciótervben szükségesnek tartanánk majd a jövőt illetően, akár jövő év elején 

beszerezni, és mindezt úgy, hogy az egyesületek és a szabadidős sportot folytatók igényeit is 
kikérjük, velük folyamatosan egyeztetve, kommunikálva. Köszönöm. 

 

Berlinger Attila polgármester: Én úgy gondolom, elsősorban Faragó Zsolt képviselő úr 
felvetéseire, sok-sok kérdésére válaszolva, de egyben Böröcz Máté képviselő úr felvetésére is, 

én azt látom, ez tipikusan az a terület, ahol abszolút a konszenzus és az együttműködés 
tekintetét, együttműködést szeretnénk folytatni. Ez a jelen előterjesztés, illetve a mai 
határozati javaslat semmi másról nem szól, minthogy egy újabb lehetőséghez juthat Szekszárd 
városa és egy újabb lehetőséget kaphatnánk az előző évek sajnos eltékozolt forrásai után, 
hogy elinduljon újra egy tervezés. Amit Jegyző Asszony is előadott és a módosított határozati 
javaslatban pontosan ez került hangsúlyozottan beépítésre, hogy abban a pillanatban, ahogy 

ez a pályázat sikeres benyújtásra kerül, és a tervezésre megérkezik a forrás, úgy az 
Önkormányzat, és ebben teljesen egyetértek, hogy a Sport és Ifjúsági Bizottságnak is oroszlán 
szerepet kell vállalni, végig szoros együttműködésben, az egész koncepció kialakításában részt 
vehet, és joga is van részt venni. Tehát az, hogy most ezen, Faragó Zsolt képviselő úr által is 
említett, honlapunkon fent szereplő látványterven már rengeteg olyan funkció berajzolásra 
került, amely a komplett sportéletünket, sportegyesületeinknek a későbbi esetleges 
elhelyezkedését, átalakítását, edzési, sportolási lehetőségét is valamilyen módon módosítaná, 

pontosan most lesz akkor erre lehetőségünk, hogy ezt egy profi tervalkotó csapattal közösen 
megalkossuk, és akkor tudjuk majd ennek a tervezési folyamatnak, én azt gondolom, ez 
minimum 1 év, egy ilyen tervnek, ugyanis először ugye engedélyezési terveket, majd azt 
követően kiviteli terveket kell készíteni, ha megjön a forrás, akkor tudjuk ezeket a funkciókat 

áttekinteni és abban a szakaszban a mi kötelességünk, egyetértve Faragó Zsolt képviselő úrral 
és Böröcz Máté képviselő úrral is, valamennyi sportegyesületet értesíteni, bevonni, 
partnerként kezelni, hogy elindul itt egy koncepció, elindul itt egy tervezési folyamat, ki hol 
tudja ebben a saját működését elképzelni amennyiben módosításra kerül sor, amennyiben 
esetleg pályák, épületek, infrastruktúra áthelyezését is szükségeltetné a tervezés, akkor ezt 
közösen tudjuk megbeszélni. Tehát semmi másról nem szól most ez a szakasz, mint hogy 
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tudunk-e lehetőséget nyújtani egy olyan komoly támogatásnak, amely egy egész sporttelep, 
Szekszárd sportéletében részt vevő sportszervezetek jelenleg használt helyeit, területeit, akár 
a multifunkcionális sportcsarnokon belüli, tehát termen belüli, akár szabadtéri, mint például a 
labdarúgás is, érinteni fogja. A mai napnak igazából, a mai előterjesztésnek annyi a szerepe, 
hogy ez a tervezési folyamat, amelyben szoros együttműködést kíván és igényel az 
Önkormányzat, elindulhasson-e Ebben a pillanatban itt tartunk. Köszönöm szépen.  
 

További kérdés nem hangzott el, a polgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Faragó Zsolt képviselő: Valóban Polgármester Úr, egy cirka 377 milliós tervezett költségvetésű 
tervezésről van szó, de kicsit déjá vu érzésem van a helyszínnel kapcsolatban, hiszen mintha 

pár évvel ezelőtt már találkoztam volna vele, hogy ide akartak valamit építeni. Én azt 
gondolom, hogy a legegyszerűbb talán egy Veszprémet megnézni, hogy ezt általában minden 
egyes város ezt kiteszi egy zöldövezetbe, egy könnyen megközelíthető helyre, és hogyha egy 

egész komplexum épül, akkor elképzelhető, hogy nem kell ehhez egy ekkora összegű tervezés, 
hogy itt mindent át kelljen tervezni ehhez az egyhez és be van zsúfolva ide. A másik 
véleményem az, hogy itt azért jelen pillanatban és tényleg azt gondoltam, hogy legalább a 
legjobban érintett egyesülettel valamelyest beszéltek, de ma megkérdeztem tőlük, fogalmuk 
sincs az egészről, hogy az ő stadionjukat használnák ennek alapterveként, illetve annak a 
helyére épülne és itt NB I, NB III csapatok mérkőzései folynak, tehát ha ezeknek nem biztosított 
és az új helyszín szerint úgy látom, hogy nem biztos, hogy biztosított, hogy megközelítsék akár 
a szurkolók, akár a csapatban szereplők a pályát úgy, hogy ezeknek a feltételeknek 
megfeleljenek, én azt gondolom, hogy a tervezés előtt kellene megkérdezni azt, hogy jó-e és 
miért nem lett kitéve valami más helyszínre. Miért pont emellett a helyszín mellett döntöttek, 
hogy oda bezsúfoljuk a strand mellé meg minden mellé is. Számoltam a parkolóhelyeket, 
hogyha egyszerre működik, mondjuk a KSC-nek van egy nagyszabású meccse, meg 
futballmeccs és netalántán nyitva van az élményfürdő is, hogy ez a pár 100 parkoló biztos nem 
tudja őket kiszolgálni. Egyetlen egyszer volt itt íjász VB, és akkor is tudjuk, hogy az egész 
vásártér területén parkolni kellett, és egy óriási forgalomlezárás kellett egy ilyen, egyszer 1 

évben előforduló rendezvénynél. Én azt gondolom, ha mindegyik úgy dübörög, ahogy kell, és 
ahogy szeretnénk, hogy a sport működjön Szekszárdon, akkor természetesen nagyon jó egy 
ilyen sportkomplexum, csak azt gondolom, hogy nem ide kellene bezsúfolni, mert itt további 
kaotikus problémákat fog okozni, hangsúlyozom, ha rendesen megy minden sportág. Fontos 

lenne, hogy a többi sportág is lehetőséget kapjon, hiszen az egész beadványban csak a KSC-ről 
olvastam, semmi mást, s a többi sportágat nem láttam megemlíteni. Nyilván az ő érdemük ez 
és az ő lehetőségük, hogy ez megvalósulhat. Én azt gondolom, hogy ezt a helyszínt is át kellene 
gondolni, bár látom, hogy holnap van a beadási határideje, tehát túl sok vizet úgy gondolom, 

nem zavarnak a szavaim. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak. 

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: Faragó képviselő úr szeretném megkérdezni, hogy 

ha olvasta az előterjesztést, akkor látta, hogy a határidő holnap, ha jól tudom, tehát élünk a 
lehetőséggel, és belevágunk, vagy hagyjuk úszni ezt is.  
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Böröcz Máté képviselő: Területet illetően és hogy kirakni zöld mezőbe vagy ne, erről lehetne 
vitázni sokáig, de véleményem szerint az, hogyha egyben van kezelve egy sporttelep, az 
üzemeltetési szempontból sokkal előnyösebb tud lenni. Ez az egyik. A másik pedig az, hogy én 
hétvégén, vasárnap kilátogattam egy labdarúgó mérkőzésre, az NBIII-as labdarúgó meccsre és 
nyilván Önök is, Képviselőtársak is voltak kint, az a stadion finoman szólva sem méltó sem 
Szekszárd városához, sem pedig az UFC-hez, úgyhogy szerintem még itt lehet, hogy a 
kivitelezést megelőzően biztos, most, ha csak a sportcsarnokra gondolok, ami szerintem 2,5-3 

év alsó hangon, tehát azt a stadiont is érdemes lenne minél előbb átgondolni, más helyszínre 
akár adoptálni. Én értem, amit Képviselő Úr mond, de szerintem nem vagyunk elkésve azzal, 
ha a jövő évben egy koncepciótervet készítünk a sporttelepre vonatkozóan. Rengeteg olyan 
terület van még egyébként, ami teljesen kihasználatlan ezen a helyrajzi számon, és hogy 
máshol elfért-e, nyilván azt tudjuk, hogy milyen m2 területigénye volt ennek a koncepciónak, 
a KSC féle sportcsarnoknak, nem gondolnám, hogy máshol ilyen jó helyen lenne. Köszönöm. 

 

Berlinger Attila polgármester: Köszönöm szépen. Én még egy kiegészítést szeretnék 
ugyanehhez tenni. Amit Képviselő Úr mond, az egy tökéletes állapotfelmérés, és abszolút 
egyetértek Faragó Zsolt képviselő úrral, hogy a parkolási helyzetre is mekkora figyelmet kell 
vetni. Teljesen igaza van Önnek. Épp ideje, hogy készüljön egy olyan koncepcióterv, ami ezeket 
a problémákat is kezeli, hiszen ha jövőre megnyit az uszoda, hiszen ha tudunk forrást szerezni 
végre a rekreációs központra, hiszen ha esetleg sikerülne ez a tervünk is, és legalább tervezni 

tudnánk egy multifunkcionális sportcsarnokot, amely tervezés az egész területet tudja kezelni, 
akkor legalább közösen meg tudjuk találni azokat a helyeket, ahol megfelelő számú 
parkolóhely kialakítása is később szükségeltetik, akár a vásártér környékén lévő területen. Ezt 
mind-mind nekünk meg kell vizsgálni, ezért támogatom én is Böröcz Máté képviselő úrnak azt 
az elképzelését, hogy végre készüljön egy teljes olyan koncepció ezen tervezés mellett is, ami 

önkormányzati felelősségünket és a sportszervezetek bevonásával történő közös gondolkodás 
igényeltet. Köszönöm. 
 

Máté Péter alpolgármester: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Úgy gondolom, hogy 
ha van egy lehetőségünk arra, hogy előre menjünk, és legyen egy tervünk egy sportcsarnokra, 
amikor majd lesz rá pénz, támogatás, pályázat, akkor ezzel lehet indulni, mint hallottuk ez 
370.000.000 forintos költséget jelent, továbbá 1 év, vagy akár több mint 1 év az időtartam, 
tehát ennyivel előrébb leszünk, hogyha ezt most elkezdjük, és amennyiben lesz pénz, akkor 
lesz sportcsarnoki pályázati lehetőségünk, mert tervünk van, úgyhogy én azt kérem a 
Képviselőktől, hogy szavazzuk meg. 
 

További hozzászólás nem hangzott el, a polgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

A polgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés 

- melynek létszáma 13 fő - 11 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 352/2024. (XI.21.) határozata 

Az új szekszárdi multifunkcionális sportcsarnok építési tervezésének elfogadására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

 

1.) hozzájárulását adja az Önkormányzat kizárólagos, 1/1-ed arányú tulajdonában álló, 
szekszárdi belterületi 3802 hrsz. alatt az ingatlan-nyilvántartásba felvett és 
természetben a 7100 Szekszárd, Sport utca 1/C. szám alatt található ingatlan 
vonatkozásában a társasági adóról és osztalékadóról szóló 1996. évi LXXXI. törvény 
22/C.§-ában foglalt, a látvány-csapatsport támogatására szolgáló adókedvezmény 
igénybevételével, a KSC Basket Kft. (székhely: 7171 Sióagárd, Zrínyi utca 86. 
Cégjegyzékszám: 17-09-013909.; képviselője: Rózsa Gábor), (a továbbiakban: „Kft.”) 
által egy Szekszárdon építendő új multifunkcionális sportcsarnok építési engedélyezési 
tervdokumentációjának elkészíttetéséhez; 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger Attila József polgármester 

 

2.) jóváhagyja a jelen határozat mellékletét képező tulajdonosi nyilatkozatot és 
felhatalmazza a polgármestert a tulajdonosi nyilatkozat aláírására és felkéri a 
Polgármesteri Hivatalt a tulajdonosi nyilatkozat pályázó részére való kiadására; 
 

Határidő:  döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger Attila József polgármester  
 

3.) dönt arról, hogy a jelen határozat 1.) pontjában megvalósuló tervezési eljárás a Kft. az 
1.) pontban meghatározott projektet a teljes kötelezettségvállalása útján, egyúttal a 
Kft. és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata között együttműködési 
megállapodással szabályozott feladatellátással valósul meg; 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger Attila József polgármester 

 

4.) felkéri a Polgármesteri Hivatalt a jelen határozat 3. pontjában nevesített 
együttműködési megállapodás – jelen előterjesztésben megfogalmazott elvek 
figyelembevételével – való elkészítésére, majd az Ifjúság, Sport és Köznevelési 
Bizottság véleményének kikérésével a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság elé 
döntéshozatalra való elő terjesztésére.  
 

Határidő: 2025. január 31. 
Felelős: dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

5.) felhatalmazza a Gazdasági és Pénzügyi Bizottságot - az Ifjúság, Sport és Köznevelési 
Bizottság véleményének figyelembevételével - a jelent megállapodás 4.) pontja szerinti 
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együttműködési megállapodás véleményezésére és jóváhagyására, valamint a 
tervezési folyamat során az Ifjúság, Sport és Köznevelési Bizottság véleményének 
kikérésével – az önkormányzati pénzügyi kötelezettségvállalást nem igénylő – 

szükséges döntések meghozatalára.  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger Attila József polgármester 

  Szollár Zoltán GPB elnök 

  Böröcz Máté ISK Bizottság elnök 

 

6.) kötelezettséget vállal arra, amennyiben a multifunkcionális sportcsarnok megépül, 
hogy Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata a Kft-vel annak használatára 
vonatkozóan minden részeltre kiterjedő megállapodást köt. 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Berlinger Attila József polgármester 

 

 

Berlinger Attila polgármester: Köszönöm szépen a megjelenést. Köszönöm szépen a gyors 
határidő ellenére, hogy el tudtak jönni. Mindenkinek jó munkát kívánok!  

 

 

Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester 15 óra 28 perckor az ülést 
berekeszti. 

 

 

K. m. f. 

 

Berlinger Attila József     dr. Zsikó-Gál Klaudia 

 polgármester       jegyző 

Jegyzőkönyvet készítette:  

dr. Hoffmann Adél  és Cziráki-Nagy Ildikó 

osztályvezető    adminisztrátor 


